
Zápis schůze třídních důvěrníků SRPDŠ 

při ZŠ Dobrá Voda u Č. B. dne 7. Března 2016 

 

 

Přítomni důvěrníci: 

Martina Haberlová, I. 
Stanislav Augustin, II. A 
Markéta Sudová, II. B 
Lucie Vaňková, III. B 
Pavla Bergmannová, IV. 
Gabriela Švehlová, V. A 
Miloslav Mach, V. B 
Petra Říhová, VI. 
p. Kocinová (místo M. Vaníčka), VII. 
Michaela Schwarzová, VIII. 
Robert Šuster, IX. 

 

Dále přítomny: 

Věra Mičanová, hospodářka SRPDŠ 
Dana Nováková, ředitelka školy 
Marta Kozáková, Zástupkyně ředitelky 
Gabriela Nováková, za žákovská parlament 

 

 
 

Paní učitelka Gabriela Nováková informovala důvěrníky o blížícím se velikonočním jarmarku, který 
proběhne 22. března od 15:00 do 17:00 v budově školy a rozdala písemnou informaci včetně 
prosby o pomoc při zajištění občerstvení (pečení slaných a sladkých dobrot). 
  
Paní ředitelka Dana Nováková informovala o akci nazvané Odemykáme školu, která se bude konat 
dne 17. května od 17:00 hodin. Proběhne tak jako minulý rok - paní učitelky budou na 
jednotlivých stanovištích ukazovat, jak pracují s dětmi při vyučování a při volnočasových 
aktivitách. 
 
Další informace se týkala akce "Zamykáme školu", která proběhne 14. června a bude mít dvě 
části. Oficiální část od 16:00 se bude konat v tělocvičně a bude koncipována jako prezentace žáků 
deváté třídy a jako rozlučka s touto třídou. Tato část bude trvat přibližně 45 minut. 
 
Dále od 17:00 do cca 20:00 proběhne ve venkovním areálu školy neoficiální část akce. Tuto část 
odpoledne škola nebude organizovat a zajišťovat. Jediné, co zajistí škola je jedno stanoviště s 
úkoly pro děti (zajistí vychovatelky školy) a dále škola zpřístupní toalety a zajistí jejich úklid po 
skončení celé akce.  
Následně v diskuzi se Stanislav Augustin zavázal kontaktovat a zajistit kapelu, kontaktovat 
dodavatele ostatních služeb (občerstvení - nápoje, klobásy, zmrzlina, cukrová vata) a dále navrhl, 
že zajistí provoz 4 štafetových drah. O výsledku těchto jednání podá informaci. 



  
Dále paní zástupkyně Marta Kozáková informovala o tom, že i nadále pokračuje sběrová akce 
různých surovin - papír, hliník, kůra citronová a pomerančová, víčka od PET lahví. Za papír letos 
škola utržila 3800Kč, žáci sebrali 99kg elektroodpadu. V diskusi vyplynula nutnost sledovat pečlivě 
symboly pro třídění odpadu - děti někdy do školy nosí materiál, který není hliník (např. některá 
víčka od jogurtů, od kávy...).  
  
Třídní důvěrníci dostali za úkol zeptat se ve svých třídách na to, zda v jejich třídách není někdo 
ochotný zpracovávat účetnictví SRPDŠ. Jedná se o vcelku jednoduchý proces, jednorázový vklad - 
příjem a ročně cca 20 položek výdajových. Dosavadní hospodářka paní Mičanová již příští rok 
nebude mít dítě ve škole a svoje působení v řadách SRPDŠ tedy ukončí.  
  
Škola dá paní Sudové vědět v předstihu informaci o plánované schůzce rodičů prvňáčků, aby 
představitel SRPDŠ mohl na této schůzce přednést informaci o sdružení a vyzvat rodiče k 
přihlášení se k funkci důvěrníka.  
 
Dana Nováková oznámila, že byla nahlášena zřejmě vícenásobná krádež peněženek v sedmé třídě 
a pokud se nějakým způsobem peněženky nenajdou, nahlásí druhý den případ policii ČR. 
  
Diskuze - jak omezit používání mobilů během výuky a i o přestávkách? Vyplynul návrh zanést 
takové opatření do školního řádu. Ředitelka školy uvedla, že toto tedy provede a bude 
pravděpodobně realizováno s platností od 1. dubna 2016.  
 
 
 

 

Zapsala: P. Bergmannová 

 

Schválila: M. Sudová 

 


